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شهرستان سمیرم با مساحت ۵ هزار كیلومترمربع 
در جن��وب غربی اس��تان اصفهان واقع اس��ت. این 
شهرستان منطقه ای كوهستانی با آب و هوای معتدل 
است و ۶۵ هزار نفر جمعیت دارد. سمیرم از نظر منابع 
آبی بهترین وضعیت را در اس��تان اصفهان دارد و به 
همین دلیل رتبه اول تولید سیب درختی در كشور 
را در اختیار دارد. با این وجود فراگیر نبودن استفاده 
از صنای��ع تبدیلی و اكتفا كردن به فروش س��یب به 
صورت سنتی، یكی از چالش های صنعت كشاورزی 
در سمیرم است كه ضایعات ۲۰ درصدی محصولات 
باغات را به همراه داشته است. سال ۱۳۹۴ در سمیرم 
۲۳۰ هزار تن س��یب از باغات برداش��ت شد كه ۵۰ 
ه��زار تن آن )۲۰ درصد( ب��ه صورت ضایعات از بین 
رفت. سال ۹۵، ۲۶۰ هزار تن سیب از باغات سمیرم 
به دست آمد و با كاهش ۵ درصدی، میزان ضایعات به 
رقم ۴۰ هزار تن رسید. تهیه سركه سیب از سیب های 
درج��ه ۲ و ۳ یكی از راهكارهایی اس��ت كه می تواند 
علاوه بر كاه��ش ضایعات محصولات باغات تا زیر ۵ 
درصد، با خلق ارزش افزوده، اشتغال زایی مضاعف را 
هم در سمیرم در پی داشته باشد. تولید سركه سیب 
از سیب های با كیفیت پایین و مصرف آن اگرچه به 
صورت سنتی از دیرباز در سمیرم رواج داشته اما امروز 
بسیاری از مردم با آن آشنایی ندارند. در روش سنتی، 
س��یب ها را به ۴ قسمت تقسیم می كنند و به همراه 
كمی نمك و مخمر داخل دبه می ریزند و پس از یك 
س��ال محتویات دبه را از صافی می گذرانند و به این 
ترتیب سركه سیب حاصل می شود. بسیج سازندگی 
در راس��تای اجرای اقتصاد مقاومتی و نیز سیاس��ت 

قطب بندی اقتصادی، با برگزاری كلاس های متعدد در 
س��میرم و اختصاص تسهیلات بانكی برای راه اندازی 
كارگاه های كوچك، تاكنون ۳۳ واحد تولید س��ركه 
سیب را در این شهرستان راه اندازی كرده است. یاسر 
س��اعدی یكی از تولیدكنندگان موفق سركه سیب 
در سمیرم اس��ت. او در این باره می گوید: »از طریق 
كلاس های بس��یج س��ازندگی با مقوله تولید سركه 
سیب آشنا و متوجه ش��دم خیلی راحت می شود با 
فرآوری سیبی كه در س��میرم به فراوانی وجود دارد 
و دور ریخته می ش��ود، درآمدزایی و ایجاد اش��تغال 
كرد. در شهرس��تان ما به دلیل فراوانی زیاد، سیب را 
می توان به قیمت مناسب و ارزان تهیه كرد و به همین 

دلیل تولید فرآورده های سیب مقرون به صرفه است. 
سرمایه اولیه تاسیس كارگاه و خرید دستگاه خردكن 
با حمایت بسیج سازندگی فراهم شد«. او درباره نحوه 
تولید سركه سیب خاطرنشان می كند: »بعد از مرحله 
خرد كردن سیب با دستگاه، هسته و دم سیب را جدا 
می كنیم. برای این كار سیب های خرد شده را داخل 
آب می ریزیم تا هسته و دم آنها ته نشین شود. سپس 
با استفاده از صافی آب سیب خرد شده را جدا كرده 
و داخل دب��ه می ریزیم. بحمدالله درآمد خوبی داریم 
و در نخس��تین  برداش��ت محصول، با سود حاصله از 
فروش، همه هزینه های راه اندازی كارگاه برگشت. در 
حال حاضر نیز تولید چیپس سیب و رب سیب را در 

دستور كار داریم«.
س��عدالله طورایی یكی دیگ��ر از تولیدكنندگان 
سركه سیب در سمیرم اس��ت. او برای كاهش زمان 
طولانی تولید س��ركه س��یب، از وس��ایل گرمایشی 
اس��تفاده می كند تا دمای كارگاهش همواره در ۳۷ 
درجه سانتیگراد ثابت باقی بماند. طورایی می گوید: 
»در س��میرم س��یب را كیلویی ۳۰۰ تا ۷۰۰ تومان 
خری��داری می كنیم اما هر لیتر س��ركه س��یب را ۷ 
هزار تومان به فروش می رسانیم. برای تولید هر لیتر 
سركه ۳ یا ۴ كیلو س��یب لازم است. در واقع سركه 
سیب حداقل ۶ برابر فروش سیب به صورت معمولی 
درآمد و ارزش افزوده دارد«. مجید نادری، یكی دیگر 
از تولیدكنندگان س��ركه س��یب، مهم ترین مشكل 
كارگاه های تولیدی را سختگیری در ارائه مجوز های 
بهداش��تی می داند كه باعث شده فروش محصولات 
به واحدهای تجاری با دش��واری هایی روبه رو باشد. او 
می گوید: »برای دریافت شناسه نظارت و كد بهداشت 
معیارهای دشواری در نظر گرفته شده كه با ماهیت 
كارگاه های كوچ��ك و زودبازده همخوان��ی ندارد. از 
جمله این موارد لزوم برخورداری كارگاه از مس��احت 
۲۰۰ مترمربع است. در حال حاضر بسیج سازندگی 
مشغول رایزنی با نهادهای مربوطه برای تسهیل روند 
صدور مجوزهاست«. در سمیرم سالانه ۷۰ تن سركه 
س��یب تولید و ۵ تن آن به كشورهای خارجی صادر 
می ش��ود. اسماعیل یاری، مس��ؤول بسیج سازندگی 
ناحیه سمیرم، درباره افق اقتصاد مقاومتی این منطقه 
می گوید: »امیدواریم به جایی برسیم كه سركه سمیرم 

مثل گلاب كاشان به یك برند جهانی تبدیل شود«.

تهران میزبان بزرگ ترین رویداد 
صنعت فروشگاهی

دبیر اجرایی كنگره بین المللی فروشگاه  های 
موف��ق ای��ران )ICB۲۰۱۹( گف��ت: این كنگره 
با هدف توس��عه و پیش��رفت صنعت فروشگاهی 
همگام با كشورهای پیش��رفته جهان ۲۴، ۲۵ و 
۲۶ بهمن ماه سال جاری در هتل المپیك تهران 
برگزار می ش��ود. زهرا نجات افزود: در این كنگره 
جمع كثیری از مدیران و صاحبان فروشگاه  های 
بزرگ، هایپرماركت ها، فروش��گاه  های زنجیره   ای، 
ارزان كده ها، تولیدكنندگان و واردكنندگان مواد 
غذایی، مواد س��لولزی، ش��وینده ها، ش��یرینی و 
شكلات، پوش��اک، تجهیزات فروشگاهی و سایر 
فعالان این صنعت و همچنین اس��اتید برجسته 
دانشگاهی، مقامات ملی و همچنین متخصصان 
برتر این حوزه از كشور  های مختلف جهان نظیر 
فرانسه، اتریش، تركیه و... حضور خواهند داشت. 
وی گفت: یك��ی از دغدغه  های اصل��ی مردم در 
جامعه كنونی افزایش توان خرید اقلام اساس��ی 
و مورد نیاز اس��ت كه متاسفانه با توجه به چرخه 
طولانی تولید تا مصرف كه عمدتا به دلیل وجود 
واسطه هاس��ت، تحقق این امر كمی دشوار شده 
اس��ت. در این میان نقش تاثیرگذار فروشگاه ها را 
به عنوان یكی از مهم ترین بخش  های تامین كننده 
نیازهای اساسی مردم نمی توان دیده گرفت. وی 
اظهار داش��ت: فروش��گاه ها در كاه��ش و تعدیل 
قیمت ها نقش مهمی را ایفا می كنند، لذا یكی از 
رویكردهای اصل��ی این كنگره با توجه به حضور 
طیف گس��ترده ای از فعالان صنعت فروشگاهی 
حذف واسطه ها و دستیابی مستقیم فروشگاه  های 
سراسر كشور به تمام كالاهای مورد نیاز و عرضه 
آن با قیمت مناسب به مردم است. نجات تصریح 
ك��رد: با وجود رش��د چش��مگیر فروش��گاه های 
زنجیره ای و هایپرماركت ها در سراس��ر كشور در 
س��ال های اخیر، این صنف از كسب وكار با كم و 
كاس��تی  هایی روبه رو اس��ت كه می طلبد با نگاه 
علمی و موشكافانه دغدغه ها، چالش ها و مشكلات 
این بخش مهم و تاثیرگذار از اقتصاد كشور مورد 
بررسی و واكاوی قرار گیرد و راهكارهای كاربردی 
و عملی جهت توس��عه و افزایش به��ره وری این 
فروش��گاه ها ارائه ش��ود. وی اف��زود: در پایان این 
كنگره گواهینامه  های معتبر بین المللی با عناوین 
گواهینامه مدیریت پیشرفته فروشگاه ها، گواهینامه 
تخصصی فروش��گاه داری هوش��مند، گواهینامه 
بازاریاب��ی تخصصی فروش��گاه ها و گواهینامه 8 

ساعته حضور به شركت كنندگان اعطا می شود.  

خبرصنعت

نهمین جشنواره مردمی فیلم 
»عمار«  آغاز به کار کرد

ادامه از صفحه اول
 بخش دوم اهدای جوایز برگزیدگان نهمین 
جش��نواره فیلم »عمار« با حضور خانواده های 
شهیدان طباطبایی مهر، نبی لو و محمدی برگزار 
شد. در بخش »پژوهش های سینمایی« فانوس 
جشنواره نهم به پژوهش »مطالعه توزیع مردمی 
محصولات رسانه ای در اكران مردمی جشنواره 
فیلم عمار« به نویسندگی رسول احمدی اهدا 
ش��د و هی��أت داوران هیچ اثری را شایس��ته 

دریافت لوح افتخار ندانست. 
در بخ��ش »فیلم ما« ل��وح افتخار به فیلم 
»یدی« به كارگردانی یزدان عربی اهدا ش��د و 
فانوس جشنواره به »كلت« به كارگردانی سپیده 
شراهی رس��ید. همچنین در بخش فیلمنامه 
كوتاه لوح افتخار به »اینجا سرزمین من است« 

به نویسندگی سیدمهدی میرغیاثی اهدا شد. 
در بخش »طرح فیلمنام��ه«، ۲ فیلمنامه 
»روزی روزگاری بویراحم��د« به نویس��ندگی 
رض��ا دانش پژوه و »امام جمعه« نوش��ته میثم 
مه��دی راد لوح افتخار دریافت كردند و فانوس 
این بخش به »لیست ش��نبه« به نویسندگی 
مش��ترک محمدص��ادق رمضان��ی و حج��ت 

احمدی زر اهدا شد.
 در بخ��ش تقدی��ر از اكران كننده های برتر 
س��ال، نماین��دگان گروه های اك��ران مردمی 
شهرستان آباده و باغ ملك تجلیل شدند. حامد 
زمانی، خواننده كشورمان دومین تقدیری این 
مراسم بود. علیرضا احمدی روشن فرزند شهید 
احمدی روش��ن، رضوانه باغبانی فرزند ش��هید 
باغبانی، مادر شهیدان خالقی پور، خانواده شهید 
احمدی روشن و حاج صادق آهنگران در آیین 
بزرگداش��ت حامد زمان��ی روی صحنه حاضر 
ش��دند. صادق آهنگران بعد از اهدای جوایزی 
به حامد زمانی گفت: توفیقی بود كه انگشتری 
از سنگ حرم سیدالش��هدا را به عزیز دلم، آقا 
حامد اهدا كنم. امیدوارم هر بار این انگشتری را 

می بیند به یاد سیدالشهدا بیفتد.
 وی اف��زود: كل اه��داف و تلاش همه ما با 
نیت جهانی ش��دن اسلام و اهداف انقلاب بود. 
امروز اس��لام ناب به كوری چشم همه آنها كه 
نمی خواس��تند جهانی شده است. امروز تلاش 
ما باید در راس��تای زمینه س��ازی ظهور باشد. 
در ادامه برنامه صادق آهنگران با درخواس��ت 
مادر شهید احمدی روشن قطعه ای را در رثای 
حض��رت رضا)ع( خوان��د و حامد زمانی هم به 
ص��ورت زنده قطعاتی را ب��ا همراهی حاضران 
در مراسم اجرا كرد. پایان بخش آیین افتتاحیه 
نهمین جشنواره فیلم عمار نمایش فیلم كوتاه 

داستانی »جمعه گل« بود.

سندهایتان کجاست؟!
ادامه از صفحه اول

... اعتراض ما به این اس��ت كه با بداخلاقی 
كاری كرده اند كه مردم به اشتباه افتادند. كلّیت 
بح��ث این بود كه چ��را »احمدی نژاد« طوری 
عرص��ه را طراحی كرد كه رأی به »موس��وی« 
معادل رأی به »هاش��می« شد و افكار عمومی 
را ط��وری هدایت كرد كه گوی��ی هر كس به 
موس��وی رأی بدهد، انگار به هاشمی رأی داده 

است«. 
پیش از این، ش��یمون پرز جنبش س��بز را 
بزرگ ترین سرمایه اسرائیل در ایران خوانده و 
تصریح كرده بود جنگ با ایران از داخل مرزهای 
آن آغاز می ش��ود و جنبش س��بز به نیابت از 

اسرائیل می جنگد. 
س��ربازان خستگی ناپذیر اس��رائیل در این 
جنگ خائنانه اما اگر به جرم خیانت محاكمه 
نمی ش��وند، حداقل باید پس از ۹ س��ال، برای 
دروغ های اس��رائیلی خود س��ند بیاورند. این 
كمتری��ن توقع و حق نظ��ام مظلوم جمهوری 
اس��لامی در برابر این لاشخوران سیاسی است 
و باید از دس��تگاه قضا بابت پیگیری و عمل به 
وظیفه شرعی و انقلابی اش در این زمینه تشكر 

كرد.  

یادداشت امروز

 »بسیج سازندگی« در استان اصفهان اشتغال زایی می کند

راه اندازی ۳۳ واحد فرآوری سیب در سمیرم

افتتاح 2۵ خانه بهداشت در مناطق زلزله زده کرمانشاه توسط بانک آینده
۲۵ خانه بهداش��ت ساخته ش��ده توسط بانك 
آینده در مناطق زلزله زده اس��تان كرمانشاه افتتاح 
ش��د و به بهره برداری رسید. بانك آینده پروژه های 
س��اخت ۲۵ خانه بهداش��ت را با ه��دف كمك به 
تأمین آس��ایش خاطر هموطنان عزی��ز زلزله زده 
استان كرمانشاه از حدود یك سال پیش آغاز كرده 
بود كه با حضور جمعی از مردم منطقه، سیدحسن 
قاضی زاده هاشمی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشكی، هوشنگ بازوند استاندار كرمانشاه، اعضای 

هیأت مدی��ره بانك آینده و تعدادی از مس��ؤولان 
استانی و محلی، روز پنجش��نبه ۶ بهمن ماه سال 
۱۳۹۷ ب��ه بهره برداری رس��ید.  در پی وقوع زلزله 
دلخراش در استان كرمانشاه در سال ۱۳۹۶، بانك 
آینده در راس��تای ایفای مسؤولیت های اجتماعی، 
س��اخت ۲۵ خانه بهداش��ت را در ای��ن مناطق در 
دس��تور كار خود قرار داد كه پس از گذشت حدود 
یك س��ال، این پروژه ها با موفقیت كامل به اتمام 
رس��ید و مورد بهره ب��رداری قرار گرف��ت. ۴ خانه 

بهداش��ت در شهرس��تان جوانرود و در روستاهای 
تابعه چشمه میران، زیران، مزران و برده رش بازان، 
۴ خانه بهداشت در بخش كوزران و در روستاهای 
تابعه دایار، شیخ مصطفی، جعفرآباد و گلودره و ۱۷ 
خانه بهداشت نیز در شهرستان سرپل ذهاب و در 
روس��تاهای تابعه كلاشی تپه رش، كلینه، كوئیك 
عزیز، الیاسی احمد، بانی هوان، سر زل والی نظری، 
بزمیرآب��اد، آب باریك، دارتوت، مش��كنار، قره بلاغ 
اعظم، كلم كبود علیا، تپه داراب خان، میل قادر علیا، 

امام عباس علیا، تایش��ه ای و كلیه سفید خانه های 
بهداش��ت احداث شده توس��ط بانك آینده در این 
منطقه هستند. عملیات اجرایی این پروژه ها از سوی 
بانك آینده با پیگیری و هماهنگی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزش��كی و مساعدت استانداری و 
دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهداشتی- درمانی 
استان كرمانش��اه سال گذشته آغاز شد و همزمان 
با آغاز چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی به 

بهره برداری رسید. 
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خلاصه درست اس��ت كه اینها تا حدی مرا 
ناراح��ت می  كند، چ��را ك��ه در آن فضا امكان 
قضاوت درس��ت را به مخاطب نمي دهد اما در 
نهای��ت باز ه��م می بینم باید حرف درس��ت را 
بزنم، البته خانواده و همسری دارم كه همیشه 
پش��تیبانم هستند و با روحیه دادن نمی گذارند 
اذیت ش��وم. علاوه بر موض��وع نقدناپذیری، به 
نظرم مش��كل دیگر، س��طحی ب��ودن برخی از 
این افراد یعنی طرفداران س��لبریتی ها و حتی 
خود سلبریتی ها اس��ت. مثلا اینها )خوانندگان 
گ��روه ماكان بند( آمدند م��را تخریب كنند؛ در 
صفحه ش��ان به موضوعات و مسائل شخصی و 
خانوادگی من اصطلاحاً گیر دادند! مثلًا خواننده 
ج��وان آن گروه، فامیلی بنده را مورد تمس��خر 
ق��رار داد، یعنی هیچ چیز دیگری پیدا نكرد كه 
در جواب نقد ما بگوید و با این كد مثلا به همه 
هواداران ش��ان گفته بودند به من حمله كنند! 
یعنی می خواهم بگوی��م تا این حد نقدناپذیر و 

آن هم با كمترین سطح اطلاعات عمومی!
و  مثب�ت  پیام ه�ای  می کن�م  فک�ر  البت�ه    

انرژی بخش هم زیاد برای تان می آید.
بله! زیاد بوده، خیلی زیاد بوده اس��ت؛ برای 
مث��ال به ی��ك برنام��ه م��ی  روم، می  بینم یك 
خانم بازیگر اصطلاحاً اس��تار با كلی عنوان های 
افتخارآمی��ز و برنده س��یمرغ بهتری��ن بازیگر، 
آنجا حض��ور دارد و از بین همه خبرنگارانی كه 
می خواهند با او گفت وگو كنند، می گوید »خانم 

چخماقی حس��ابش فرق مي كنه« و فقط با من 
گفت وگ��و مي كنن��د. خب! این ب��ه نوعی برای 
من دلگرم كننده اس��ت. این خان��م بازیگر زهرا 
چخماق��ی را كجا می  بیند؟ در بیست وس��ی و 
گزارش های كلاكت می  بیند كه گاهی نقدهای 
كوبنده ای هم به هنرمندان دارد. یا مثلا من به 
خانه س��ینما خیلی نقد دارم و در گزارش هایم 
ه��م آن را اع��لام می  كنم ول��ی از همان خانه 
سینما و هس��ته مركزی آن، پالس های خیلی 
خوب��ی می  گیرم كه همی��ن راه را ادامه بده. یا 
مث��لًا پیامك های دلگرم كننده و قابل توجهی از 
بعضی كارگردان های بسیار سرشناس و كاربلد 
دارم كه هر كدام شان در سینما وزنه ای به شمار 
می روند و هستند. ترجیح مي دهم نامی از كسی 
نبرم و این افتخ��ار و حس خوب را درونی نگه 
دارم. در حوزه موس��یقی هم از اس��اتید زیادی 
خداق��وت مي ش��نوم و ب��رای ادام��ه راه انرژی 
مي گی��رم. هر چند اگر اینها هم نباش��د تلاش 
مي كنم با كمك خدا راهی را كه درست مي دانم 
در این مس��یر پیش ببرم. این را هم بگویم من 
در كلاك��ت هم نقدها را انعكاس مي دهم و هم 
تعریف ه��ا و اخب��ار مثبت را اما طبیعی اس��ت 
گاهی نقدها بیش��تر به چشم می آید، مخصوصاً 
در فضای مجازی بویژه از طرف صفحه هایی كه 
دنب��ال جنجال و گاهی جذب فالوئر هس��تند! 
دوست دارم مخاطب این نكته را درک كند كه 
من خبرنگار در رسانه ام و باید همان طور كه از 
تعه��د و تخصص یك هنرمند حمایت می كنم، 

از آسیب های برخی افراد و جریان های سخیف 
و س��طحی بودن آثار هم بگویم و نقدشان كنم. 
مي خواهم بگویم وظیفه رسانه عدالت است، نه 

تعریف و تمجید همیشگی.
   چش�م انداز ش�ما در حوزه کاری تان چیست؟ 
می  خواهید س�ردبیر شوید یا اینکه مثل مادرتان 
وارد ح�وزه گویندگی خبر ش�وید؟ یا اینکه اصلا 
وارد فضاه�ای رس�انه ای غیر از خب�ر تلویزیون 

بشوید؟
من دوس��ت دارم اهل خب��ر بتواند در چند 
ح��وزه فعالیت كند. در آن فضا گوینده در كنار 
كارش گاهی گزارش��گری هم می كند و گاهی 
برای خودش دبیر و سردبیر هم هست؛ من این 
فضای كاری را می  پس��ندم. برای من اصلًا این 
موضوع جا نیفتاده اس��ت كه گوینده خبر بیاید 
و ی��ك خبر بخوان��د و ب��رود و از دنیای خبر و 
اتفاقات و تحلیل و تفسیر دور باشد كه متاسفانه  
اغلب همین طور است. من دوست دارم تك تك 
بچه هایی كه اندک ش��رایطی ب��رای اجرا روی 
آنت��ن را دارند، بیایند و اج��را كنند، به صورت 
زن��ده با میهم��ان گفت وگو كنن��د و به وقتش 

گزارش بگیرند و پخش كنند.
  پیش�نهاد اجرای برنامه ه�ای غیرخبری هم 

داشته اید؟
بله! در سیما پیشنهادهای بسیاری داشتم. در 
خبر چون این قانون اس��ت كه یا باید خبر اجرا 
كنید یا گزارشگری، تمایل من بیشتر گزارشگری 
ب��وده اس��ت اما پیش��نهاد اج��را از س��یما زیاد 

داشته ام، خیلی زیاد، تا حدی كه گاهی می گویم 
این موقعیت ش��اید موقعیت خیلی خوبی برای 
من بود اما من به خاطر خبرنگاری این پیشنهاد 

را كنار گذاشتم.
  دوس�ت دارم در ای�ن گفت وگ�و س�والی هم 
درباره دیداری که خدمت حضرت آقا رسیدید، 
بپرس�م. هر چند در یکی از رسانه ها درباره آن 
دیدار صحبت کرده بودید ولی کمی هم برای ما 

از آن دیدار و اتفاقاتی که در آن افتاد، بگویید.
ماج��رای آن دیدار این بود كه من یك روز 
برای تهی��ه گزارش رونمایی از كتاب فرنگیس 
كه در دفتر نش��ر آثار مقام معظم رهبری بود، 
رفت��ه ب��ودم كه نزدی��ك دفتر دی��دم خانم ها 
مژده لواس��انی، راحله امینیان، س��تاره قطبی، 
فضه سادات حس��ینی و ندا ملكی هم آمده اند. 
ابتدا فكر كردم آنها نی��ز مثل بقیه میهمان ها 
برای این دیدار دعوت شده اند اما اواسط جلسه 
یك نفر از مسؤولان برنامه پیام داد كه بمانید 
چرا كه بعد از مراس��م قرار اس��ت به دیدار آقا 
برویم. من خیلی خوش��حال ش��دم اما باز هم 
فكر نمی كردم ما قرار است ایشان را از نزدیك 
زی��ارت كنیم. رفتیم و نم��از جماعت را همراه 
همه خانم ه��ا كه حدود ۵۰ نفری می  ش��دند 
آنج��ا خواندی��م و بعد از نم��از  دیدیم رهبری 
گروه به گ��روه با خانم ه��ا گفت وگو می  كنند. 
ما ۶ نفر ]منظور خانم ها چخماقی، لواس��انی، 
امینیان، قطبی، ملكی و حسینی است[ هم در 
كنار هم ایستاده بودیم تا گفت وگوی ما یكجا 

شود. ایش��ان را دیدیم كه خیلی اتفاق خوبی 
ب��ود و من جم��ع را به ایش��ان معرفی كردم. 
ایشان ش��روع كردند و گفتند »خب! از رسانه 
هس��تید، موفق باش��ید. من هر وقت شما را با 
این چادر در تلویزیون مي بینم برای ش��ما دعا 
می  كن��م. فقط این حجاب ت��ان را حفظ كنید. 
حواس تان به این پوش��ش و حجاب تان باشد، 
كه من وقتی شما را با این حجاب تان می بینم، 
كیف می  كنم و دعای تان می  كنم. ما ۴۰ سال 
اس��ت كه با همه سختی ایستاده ایم و شما هم 
با همین پوش��ش و همین حجاب��ی كه دارید 
بایس��تید و خدا كمك تان خواهد كرد«. بعد از 
آن هم از ایشان انگش��تری به یادگار گرفتیم، 
لحظه بسیار فوق العاده ای برای من بود. بعد از 
آن دیدار هم یك احساس تكلیف دوچندان به 
من دس��ت داد كه بخش مهمی از آن درونی و 

شخصی است.
  راستی شما در این مدت که داور بخش »فیلم 
ما« جش�نواره فیلم عم�ار بوده اید، فضای عمار 

امسال را چگونه می بینید؟
م��ن فق��ط فیلم های بخ��ش »فیل��م ما« را 
دیده ام كه مردم عادی می  سازند و می  فرستند. 
س��وژه هایی متن��وع كه ب��ا كمتری��ن امكانات 
حرف��ه ای س��اخته و پرداخت��ه ش��ده اند و در 
میان ش��ان كاره��ای خوبی دیدم. ب��ه طوركلی 
جشنواره عمار خوشبختانه در حال رشد است و 
این برای خیلی ها محسوس است و آینده خوبی 

ان شاءالله برای آن متصور هستم.

کلاکت یک خبرنگار فرهنگی


